
Delegat Halid Genjac postavio je sljedeće pitanje ministru saobraćaja i komunikacija: 

„Koji su rezultati razgovora o položaju Jadransko-jonske magistrale kroz područje  

Bosne i Hercegovine? Gdje se predviđa konekcija magistrale s autoputem na Koridoru 5c i 

kakav je položaj magistrale u odnosu na neumsko područje? 

Molim pismeni odgovor.“ 
 


